
 
Zápisnica č. 4 

zo zasadnutia Mestského výboru č. 8, konaného na Radnici v Spišskej  Novej Vsi ,    
Radničné námestie č.7, v malej zasadačke dňa 29.6.2023 od 14,30 hod. do 16,30 hod. 

           

Prítomní:  Ing. Jozef Gonda -  predseda                Neprítomní :   Ing. Lukáš Lesňák 
                 Peter Hadidom                                                          Lukáš Goduš ... ospr.   
                 MUDr. Alena Pekarčíková                                        Mgr. Monika Tkáčová ... ospr.                                                   
                 RNDr. Ladislav Ruttkay                                               
                 Ing. Branislav Rusiňák                      
                 Marek Baláž    
                 Ing. Jana Valkošáková 
                 (gestor a zapisovateľka)   
Občania : Lukáš Biroščák, Dana Klubertová, Mikuláš Klubert 
 
Ing.Jozef Gonda, privítal prítomných, oboznámil ich s programom zasadnutia. 
Program: 

1. Schválenie Plánu hlavných úloh na rok 2023 
2. Kontrola plnenia požiadaviek MsV č.8 za 1.polrok 2023 
3. Informácia o vyhodnotení dotazníka hlučnosti na Slovenskej ulici SNV- 2.kolo 
4. Rôzne 

 
K bodu 1: 
Predseda MsV podal na schválenie návrh Plánu hlavných úloh na rok 2023 MsV č.8 . MsV 
č.8 tento návrh schválil. 
Zároveň doporučil preveriť komunikáciu cez aplikáciu evidencie úloh MsV „redmin“, ako je 
zasielaný stav úloh pre členov MsV. 
 
K bodu č.3: 
K vyhodnoteniu dotazníka hlučnosti na Slovenskej ulici : spätná väzba – 62 odpovedí, 
z týchto 62 odpovedí sa vymedzila lokalita 11 domov, ktoré bezprostredne môžu byť 
obmedzovaní hlukom z ÚTZ, z ktorých naspäť došlo 6 dotazníkov. Z výsledkov je zrejmé, že 
aj pri zúženom výbere odpovedí nie je zrejmé, že by činnosť ÚTZ výrazným spôsobom 
vyrušovala dotknutých občanov. 
Predseda MsV sa stretol na osobnom stretnutí so sťažovateľmi (pán a pani Čačovci). 
MsÚ v snahe o eliminovanie plyvov zabezpečil v rozpočte finančné prostriedky na 
výmenu oplotenia a výsadbu ochrannej zelene na útulku. 
 
K bodu 4: 
- Požiadavka p.Klubertovej , vlastníka rodinného domu súp.č.3363 na Nábreží Hornádu č.1 
v Spišskej Novej Vsi o obhospodarovanie verejnej zelene pred jeho domom (vyplanírovanie 
pozemku, zasadenie tují), alebo možnosť odkúpenia pozemku.  
Ing.Gonda doporučil možnosť požiadať mesto o čiastočné odkúpenie pozemku 
nachádzajúceho sa pod stavbou vo vlastníctve p.Klubertovej (betónová terasa)a 
obhospodarovanie ďalšieho pozemku v majetku mesta formou  výsadby zelene bez 
realizácie oplotenia. Zeleň bude v správe žiadateľov. 
 
- p.Biroščák, občan z Gorazdovej ulice –  
a) má požiadavku na posunutie lavičiek spod okien, nakoľko sa na nich schádzajú 
neprispôsobivý občania, mladí ľudia, ktorí požívajú alkoholické nápoje – Ing.Gonda 



navrhuje, aby sa vyjadrila reprezentatívna skupina bytového domu (22 bytov – cez schôdzu 
vlastníkov bytov)  a aby sa na MsV predložili podpisy z bytového domu k premiestneniu 
lavičiek 
 
b) na Gorazdovej ul.č.23 je zarastený chodník s dlažobnými kockami (od stromu čo sa 
nachádza pri kontajneroch) – požiadavka o odstránenie dlažobných kociek. MsV navrhuje 
doplniť detské ihrisko (DI) o niektoré nové prvky (OKS)a odvodniť plochu za BD na 
Gorazdovej ulici č.23 (OKS).Úloha už je v požiadavkách MsV. 
 
c) šíri sa informácia , že na Gorazdovej ulici sa bude riešiť parkovanie – nie je problém 
s tými, čo tam bývajú, ale cez deň s nerezidentmi, ktorí tam parkujú. Navrhuje spoplatniť celú 
Gorazdovu ulicu.  
Ing.Gonda: MsÚ sa už dlhodobo zaoberá možnosťami parkovania v širšom centre mesta. 
Projekty, ktoré sa navrhovali, aby z pozdĺžneho státia sa vytvorilo šikmé státie zatiaľ vo 
vzťahu k občanom úspešné neboli. Upozornil na to, že sa rieši parkovacia politika celého 
mesta – vytvorenie pravidiel osobitne  pre rezidentov a nerezidentov. MsV berie na vedomie 
požiadavku p.Biroščáka, a ak to bude aktuálne s možnosťou sa stretnúť s občanmi 
k pripravovaným projektom parkovania na Gorazdovej ulici. 
Úloha : Preveriť opodstatnenie vyhradeného parkovacieho miesta na Gorazdovej ulici pred 
Políciou po odchode agendy do klientského centra na Markušovskú cestu. 
 
- požiadavka p.Rusiňáka na výstavbu chodníka na Slovenskej ulici, nakoľko je vytvorené 
parkovisko pri internáte, ale chýba tam chodník. Ing.Gonda, ale upozornil na to ,že chodník 
musí byť vyvedený na prechod pre chodcov a v tomto prípade na druhej strane chodník nie je, 
ale iba cesta.  
 
- postreh p.Ruttkaya, že na Koceľovej ulici smerom k malému kostolu v zadnom trakte sa 
nachádza ohrada na kontajnery ( 3 parkovacie miesta) a blízko sú potom ďalšie kontajnery, 
ktoré nepatria mestu (Renesans), ktoré zbytočne zaberajú ďalšie parkovacie miesta. 
 
- p.Hadidom upozornil na výjazd zo Svätoplukovej ulice na Slovenskú ulicu, kde doporučuje 
umiestniť dopravné zrkadlo  
Úloha: Preveriť cestou ODI PZ SR možnosť osadenia dopravného zrkadla na výjazd zo 
Svätoplukovej ulice na Slovenskú ulicu 
 
- p. Ruttkay upozornil na kvetináče na Levočskej ulici pri kine TATRY, ktoré by sa mohli 
odstrániť 
Úloha: Odstrániť kvetináče na Levočskej ulici pri kine TATRY s možnosťou opätovného 
priznania možnosti pozdĺžneho parkovania. 
 
- na Gorazdovej ulici č.26 (MŠ) bývalý Atlantel,  zistiť kto je vlastníkom pozemku a možnosť 
spevniť plochu a zabezpečiť odvod dažďovej vody  
MsV navrhuje do Hlavných úloh na rok 2024 uviesť: zabezpečiť spevnenie plochy a  odvodov 
dažďovej vody 
- vyčistiť a udržiavať dažďové vpuste na Levočskej ulici 
- na kruhovej križovatke pri cintoríne vyčistiť kanalizačné vpuste a odvodňovacie mriežky 
pri výjazde z kruhovej križovatky na Hviezdoslavovu ulicu 
 

Úlohy :  
1. Vymeniť oplotenia a vysadiť ochrannú zeleň na útulku pre túlavé zvieratá. 



2. Preveriť opodstatnenie vyhradeného parkovacieho miesta na Gorazdovej ulici pred 
Políciou po odchode vybavovania agendy do klientskeho centra na Markušovskú 
cestu. 

3. Preveriť s DI PZ SR potrebu a možnosti osadenia dopravného zrkadla na výjazd zo 
Svätoplukovej ulice na Slovenskú ulicu. 

4. Odstrániť kvetináče na Levočskej ulici pri kine TATRY s možnosťou vytvorenia 
pozdĺžneho parkovania. 

5. Vyčistiť a udržiavať dažďové vpuste pozdĺž nového chodníka na Levočskej ulici. 
6. Na kruhovej križovatke pri cintoríne opraviť a vyčistiť kanalizačné vpuste 

a odvodňovacie mriežky 
 

 
Po stretnutí MsV č.8 dňa 29.6.2023 doručil člen MsV p.Lukáš Goduš ďalšie požiadavky, ktoré boli 
prejednané na osobitnom stretnutí predsedu MsV Ing.Gondu s p.Godušom dňa 24.7.2023. 
 

Od: Š.B. 
Nedávno bola čiastočne dokončená rekonštrukcia ul. Tolstého. Bol položený nový asfaltový 
koberec, ale zabudli dokončiť prístupové cesty do dvorov jednotlivých rodinných domov. 
Dúfam, že mestský výbor sa tým bude promptne zaoberať, aby tento podnet nezapadol 
prahom. Malo by to vyzerať ako na ulici napr.: Slobody, Boženy Nemcovej, Kolárova ap. 
Pripájam foto. 
 

Navrhovaná odpoveď MsV: 
Napojenie na sieť MK (prístupové cesty do dvorov) povoľuje cestný správny orgán (MsÚ, 
oddelenie výstavby a dopravy) na základe žiadosti občana. Teda je to zariadenie, ktoré slúži 
občanovi a realizuje sa vydaní príslušného povolenia na náklad občana. 
Na ulici Tolstého došlo k rekonštrukcii plynovodu a SPP ako investor dostal od MsÚ 
podmienku vymeniť asfalt v ½ šírky ulice. Po dohode druhú polovicu zaplatilo  mesto SNV. 
Keďže pri rekonštrukcii rozvodov SPP neboli poškodené prístupy do dvorov, predmetom 
dohody tieto zariadenia neboli. 
Je pravdou, že existujú prípady, keď MsÚ pri rekonštrukcii MK a hlavne chodníkov (prístup 
je súčasťou chodníka) zrealizuje aj prístupy do dvorov jednotlivých RD. Ide však 
o komplexné rekonštrukcie ulíc, kde pre dosiahnutie výsledného efektu mesto vymení aj tieto 
časti spevnených plôch.  
 
 
 
 
 



Občan sídliska Východ: 
Možnosť dilatačného rezu pri parkovisku na odvod dažďovej vody do kanála. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Navrhovaná odpoveď MsV: 
Tento stav je zrejme tesne po daždi. Bežný stav nereprezentuje problém, ktorý je potrebné 
riešiť. 
 
Občan sídliska Východ: 
Riešenie pokračovania chodníka na Slovenskej ulici neďaleko Klientského centra. Po oplotení 
parkovacej plochy KSK došlo k zrušeniu chodníka, ktorý vedie k rodinným domom na 
Slovenskej ulici. 
Chodci musia prechádzať cez cestu bez existujúceho prechodu pre chodcov. 
 

 
Navrhovaná odpoveď MsV: 
Požiadavka občana je opodstatnená. Po oplotení parkoviska, 
súčasťou ktorého bol aj chodník pre peších je pre obyvateľov 
časti domov na Slovenskej ulici problematicky priechod cez 
MK. GÚ DŠ, regionálne centrum SNV (bývalý GP) si legálne 
oplotil pozemok vo svojom majetku. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pre riešenie tejto požiadavky odporúčame realizáciu nového 
priechodu pre chodcov. Požiadavku prejednáme s ODI PZ SR. 

 
 
 
 
 
 
 



Občan sídliska Východ: 
Možnosť zrealizovania chodníka na 
vychodená občanmi (prirodzený chodník) 
 
 
 
 
Navrhovaná odpoveď MsV: 
 
 
 
 
 
 
 
Navrhovaná odpoveď MsV: 
V tejto lokalite nie je od každéh
parkoviskám. Platí zásada, že prístupový chodník k
na opačnej strane je tiež chodník.  Teda z
dostane na chodník. V tomto prípade je na druhej strane parkovisko, teda prístupový chodník 
nie je možné jednostranne zrealizova
MK už v tejto časti mesta existujú a
sme realizovať nemali.     
 
Lukáš Goduš 
Zle uchytený šachtový poklop  na trávnatej ploche ulíc Slovenská 
vnútrobloku neďaleko existujúceho detského ihriska, zo zadnej strany vchodu do Slovenská 
42 ľavo/.   - hrozí riziko prepadnutia die
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Navrhovaná odpoveď MsV: 
Predpokladáme, že ide o liatinový poklop na vodomernej šachte, ktorý patrí k
v majetku spoločenstva vlastníkov BD.
 
Marta Vojtasova 
V akom časovom horizonte bude dokon
je to rozdelené na etapy? Dočkáme sa toho? Koše pre psí
veľa psíčkarov z východu chod
 

 zrealizovania chodníka na Českej ulici vedľa internátov. Jedná sa o plochu, ktorá je 
anmi (prirodzený chodník) opäť bez prechodu pre chodcov. 

tejto lokalite nie je od každého vchodu zrealizovaný prístupový chodník  ku MK, príp. k 
da, že prístupový chodník k MK môže byť zrealizovaný iba vtedy, ak 

nej strane je tiež chodník.  Teda z chodníka sa chodec cez priechod pre chodcov 
tomto prípade je na druhej strane parkovisko, teda prístupový chodník 

nie je možné jednostranne zrealizovať. Treba povedať, že takéto chodníky vedúce od BD na 
asti mesta existujú a nie sú v súlade s predpismi, ale nové kolízne bod

vý poklop  na trávnatej ploche ulíc Slovenská – Moravská /vnútorná 
aleko existujúceho detského ihriska, zo zadnej strany vchodu do Slovenská 

prepadnutia dieťaťa do šachty. 

liatinový poklop na vodomernej šachte, ktorý patrí k
enstva vlastníkov BD. 

asovom horizonte bude dokončená oprava chodníkov a MK na Kocelovej ul? Pre
je to rozdelené na etapy? Dočkáme sa toho? Koše pre psíčkarov treba osadiť

karov z východu chodí tu tiež venčiť. 

a internátov. Jedná sa o plochu, ktorá je 
 

o vchodu zrealizovaný prístupový chodník  ku MK, príp. k 
ť zrealizovaný iba vtedy, ak 
priechod pre chodcov opäť 

tomto prípade je na druhej strane parkovisko, teda prístupový chodník 
, že takéto chodníky vedúce od BD na 
predpismi, ale nové kolízne body by 

Moravská /vnútorná časť 
aleko existujúceho detského ihriska, zo zadnej strany vchodu do Slovenská 

liatinový poklop na vodomernej šachte, ktorý patrí k BD, teda je 

ená oprava chodníkov a MK na Kocelovej ul? Prečo 
karov treba osadiť aj tu pri škôlke 



Navrhovaná odpoveď MsV: 
Mesto realizuje svoje investície postupne iba do výšky voľných finančných prostriedkov. 
Keďže je všeobecne finančných prostriedkov málo, je určite lepšie stavbu realizovať aspoň po 
etapách. Príkladom toho je i rekonštrukcia chodníkov na Koceľovej ulici. 
MsV č.8 má vo svojich hlavných úlohách pokračovanie v týchto prácach, ale mesto v roku 
2023 nemá dostatok prostriedkov. 
Venčenie psov v blízkosti DI je nevhodné a zakázané. Preto tam neodporúčame umiestňovať 
odpadkové koše na exkrementy. Exkrementy je možné vhadzovať i do odpadových nádob na 
zmesový odpad (čierne nádoby). 
 
 
Schválený „Plán hlavných úloh na rok 2023“ 
 

1. Majetkoprávne vysporiadať pozemky na Námestí SNP za účelom prípravy stavby 
a príslušných povolení budúcej stavby spevnenia existujúcich komunikácii (peších aj 
vozidlových) na Námestí SNP s využitím dispozičného riešenia podľa alternatívy č.1 
Navrhovaný termín : do konca roku 2023 

2. Primárne riešiť detské ihrisko na sídlisku Východ a za Malým kostolom  - v rámci 
koncepcie DI. Ide o doplnenie podkladových materiálov tvoriacich dopadové plochy 
na DI 
Navrhovaný termín : do konca roka 2023 

3. Rozšíriť parkovacie miesta na Gorazdovej ulici a Koceľovej ulici vytvorením nových 
parkovacích miest s nasledovnou prioritou, t.j. spracovať projektovú dokumentáciu 
Navrhovaný termín: do konca roku 2023 

4. Postupne zrealizovať rekonštrukciu chodníkov na Koceľovej ulici – II.etapu v takom 
rozsahu ako na Gorazdovej ul. v predchádzajúcom období.  
Navrhovaný termín: do konca roku 2023 

5. Od Hviezdoslavovej ulice smerom k predajni FRESH na Gorazdovej ul. (okolo garáží) 
opraviť prechodovú komunikáciu. 
Navrhovaný termín : do konca roku 2023 

 
 Zapísala : Ing. Jana Valkošáková 
 
                                                                                     Ing. Jozef Gonda 
                                                                                   predseda MsV č.8 
 


